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9.1 Financieel in Balans Sociaal domein 2020
Datum waarop de vraag is gesteld 29 januari 2021
Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur voorafgaand aan de raadsvergadering.
Portefeuillehouder D. Kuipers
Afdeling

1. De salariskosten van de Gemeente zijn in de periode van 2016 t/m 2019 met een kleine 
EUR 5.000.000,-- gestegen.                                                                                                                                                                              
Dit houdt in dat er in die periode tientallen extra mensen aangetrokken moeten zijn. 
Naar aanleiding hiervan willen wij graag weten met hoeveel fte’s de afdeling sociaal 
domein in die pe-riode gestegen is en welke extra salariskosten dit voor de afdeling 
sociaal domein met zich meegebracht heeft.

antwoord 

2. In artikel 8.2 van het rapport “Stelsel in Groei” zijn een aantal concrete aanbevelingen 
voor Gemeenten opgenomen.                                                                                                                                                                      
Bent u bereid om deze aanbevelingen over te nemen ?

antwoord 

3. Welke extra bijdrage hebben wij in 2019 van het rijk, uit de pot extra financiële 
bijdrage jeugd (in 2019 in zijn totaliteit EUR 400.000.000,--), ontvangen ?

antwoord 



4. Het jaarlijkse tekort wordt in het rapport Stelsel in Groei berekend op een bedrag van 
1,6 á 1,8 miljard.   Het tekort voor de Gemeente Medemblik is over 2019 op ca. EUR 
4.100.000,-- berekend. Hiermede lijkt Medemblik in lijn te liggen met het landelijk 
gemiddelde maar helaas is dat niet het geval. In het rapport Stelsel in Groei zijn ook de 
salariskosten meegenomen en is de extra EUR 400.000.000,-- steun nog niet 
verdisconteerd.                                                                                                                                                                 
Bij ons zijn de salariskosten nog niet meegenomen en is de bijdrage uit de extra EUR 
400.000.000,-- wel verdisconteerd.                                                                                                                                                               
Als gevolg hiervan komen wij tot de conclusie dat Medemblik aanzienlijk minder 
presteert dan het lan-delijk gemiddelde.                                                                                                                                                          
Is onze conclusie juist en welke verklaring heeft u hiervoor ?

antwoord 

5. Graag ontvangen wij een overzicht van de totale kosten per domein (jeugdzorg, wmo, 
bijzondere bijstand, schuldhulpsanering) en daarnaast willen wij graag weten hoe ons 
tekort zich verhoudt tot dat van de overige Westfriese Gemeenten.

antwoord 

6. Kunt u ons een overzicht verstrekken van de klachtenregistratie van de afgelopen 2 
jaar?

antwoord 

7. Al op 11 januari j.l. heeft het ministerie toegezegd om de door u ingevulde vragenlijst 
toezicht WMO voor u klaar te zetten.                                                                                                                                                     
In verband hiermede verzoeken wij u ons deze thans op korte termijn te verstrekken.

antwoord 

8. Tenslotte willen wij nog graag weten wat de totale personeelskosten in 2019 waren 
(incl. externe inhuur) die voor het sociale domein uitgegeven werden ?

antwoord 


